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کناره گیری آورتا و پایان ضرب الاجل مس رفسنجان

جادوگر بسکتبال به گرگان رسید
صحبت بعضی از دوستان بر خلاف منش پهلوانی است

موسوی: گرفتن سهمیه پاریس کار سختی است

تمـــام روزهـــا  ایـــن  بوکـــس   فدراســـیون 
هـــم و غمـــش گرفتـــن ســـهمیه المپیـــک 
پاریس اســـت. چند وقتی از آمـــدن رینالدو 
ملـــی  تیـــم  کوبایـــی  ســـرمربی  فونتـــس 
می گـــذرد و همـــه چیـــز طبـــق برنامه هـــای 
فدراســـیون پیـــش مـــی رود تا ملی پوشـــان 
بتواننـــد از ایتالیـــا یا تایلند بلیت مســـتقیم 

رینـــگ المپیـــک پاریـــس را رزرو کننـــد.
ابراهیـــم موســـوی نایب رئیس فدراســـیون 
در این میـــان همه چیز را مرتـــب می داند و 
از برنامه ریـــزی برای حضور ملی پوشـــان در 
چنـــد تورنمنت قبـــل از اعزام بـــه انتخابی 
تیـــم در بهتریـــن  تـــا  المپیـــک می گویـــد 
شـــرایط راهی رینگ کســـب ســـهمیه شود.
او همچنیـــن در واکنـــش بـــه انتقادهـــای 
بعضی از قهرمانان ســـابق نسبت به شرایط 
تیـــم ملـــی معتقـــد اســـت همیـــن رفتارها 
از  را  و منفعت طلبی هاســـت کـــه بوکـــس 
جایـــگاه اصلـــی خـــود در ایـــن ســـال ها دور 

کرده اســـت.
نایـــب رئیـــس فدراســـیون بوکس بـــا بیان 
اینکـــه از وقتی خواســـته های عجیب برخی 
دوســـتان را نپذیرفتیم آنها منتقد شده اند، 
گفـــت: دورانـــی کـــه بخواهیـــم بـــا انتقـــاد 
و صحبت هـــای بچگانـــه بـــه اهداف مـــان 

برســـیم، تمام شـــده است.
ابراهیم موســـوی درباره شـــرایط فدراسیون 
بوکـــس گفـــت: »تمرینـــات تیـــم ملـــی بـــا 

حضـــور رینالدو فونتس پیگیری می شـــود و 
ایـــن مربی کوبایی در تلاش برای رســـاندن 
بوکســـورهای اردونشین به شـــرایط مناسب 
اســـت تا تیـــم را مهیای حضـــور در انتخابی 

المپیـــک ایتالیا کند.«
او از برنامه ریـــزی فدراســـیون بـــرای حضور 
تیـــم در تورنمنت هـــای مختلـــف قبـــل از 
شـــروع مســـابقات انتخابـــی المپیک خبر 
بـــا وجـــود هزینه هـــای  داد: »فدراســـیون 
بـــالا، حضـــور در بلغارســـتان، قزاقســـتان 
و ارمنســـتان را بـــرای اردونشـــینان در نظـــر 
گرفته تا بوکســـورها با بهترین شرایط آماده 
شرکت در مســـابقات جهانی ایتالیا شوند.«
 نایـــب رئیـــس فدراســـیون بوکـــس تمـــام
 هـــم و غم فدراســـیون را در این مقطع رزرو 
بلیـــت المپیـــک پاریـــس می دانـــد: »پـــس 
از مســـابقات ایتالیـــا، خردادماه ســـال بعد 
آخرین مرحله گزینشـــی المپیک در تایلند 
برگـــزار می شـــود و تمام تلاش فدراســـیون 
این اســـت که بوکس در ســـبد رشـــته های 
حاضر در المپیـــک پاریس قـــرار بگیرد، کار 

ســـختی اســـت اما تمام هدف مان رسیدن 
به ایـــن موضوع مهم اســـت.«

موســـوی در واکنـــش بـــه انتقادهـــای اخیر 
یکـــی از ملی پوشـــان و مربـــی ســـابق تیـــم 
ملـــی، گفـــت: »اینکـــه بـــا ایـــن صحبت ها 
بـــه دنبـــال منافـــع شـــخصی باشـــیم اصلاً 
خوب نیســـت و جایـــی در منـــش پهلوانی 
نـــدارد. بوکـــس درس مردانگـــی می دهـــد 
اما این گونـــه صحبت ها و رفتارها شایســـته 
فـــردی که خودش را از همـــه بالاتر می داند، 

» . نیست
تیـــم  مربـــی  به عنـــوان  حضـــور  بـــرای  او 
ملـــی از مـــا درخواســـت حقـــوق ماهـــی 30 
میلیـــون تومانـــی کـــرد و می خواســـت در 
تمامی ســـفرهای تیـــم ملی حضور داشـــته 
باشـــد! مگر می شـــود یک مربـــی در تمامی 
مســـافرت ها باشـــد و درحالی کـــه بودجـــه 
فدراســـیون محدود اســـت، چنین حقوقی 
بخواهـــد. این انصاف اســـت کـــه یک مربی 
30 میلیـــون تومـــان بگیـــرد و مربـــی دیگر 

مبلـــغ خیلـــی کمتـــری دریافـــت کند؟«

برتر  لیگ  ی  بت ها رقا هم  رد چها هفته 
نگران کننده ای  خبر  با  وز  امر بسکتبال 
استارت می خورد. خبری که علاقه مندان 
به تیم آورتای ساری را در شوک برد. طبق 
نامه ارسال شده تیم بسکتبال آورتای ساری 
به سازمان لیگ مشخص شد مسئولان این 
باشگاه به  دلیل عدم حمایت و همکاری 
مسئولان استانی تصمیم گرفته اند، دیگر 
به مسابقات ادامه ندهند. تیم بسکتبال 
آورتای ساری یکی از تیم های لیگ برتری 
است که بهتر از پیش بینی ها عمل کرده و 
با ۸ برد و ۷ باخت )در شرایطی مساوی با 
کاله( در رده هفتم لیگ قرار دارد. با این حال 
سازمان لیگ بسکتبال هم در تلاش برای 
طبق  است.  لیگ  به  تیم  این  بازگشت 
شنیده ها کناره گیری آورتا دو دلیل دارد: 
ابتدا ناهماهنگی به وجود آمده در زمان 
دریافت مبالغ قرارداد بازیکنان که باعث 
مسدود شدن حساب مسئولان باشگاه شده 
است. ظاهراً از بازیکنان تیم مهلتی خواسته 
شده بود که برای چک های خود چند روزی 
صبر کنند و اقدام زودهنگام یکی دو بازیکن 
باعث برگشت خوردن چک ها و ناراحتی 
دوم  مورد  است.  شده  باشگاه  مسئولان 
هم به حمایت و همکاری نکردن مسئولان 
استانی بر می گردد. آورتا که از شهر ساری 
در لیگ برتر شرکت کرده، هنوز موفق به 
دریافت سالن شهر خود نشده و در سالن 
کاله آمل از حریفان خود میزبانی می کند. 
شنیده می شود باشگاه آورتا ۷۰ درصد مبالغ 

قرارداد اعضای تیم را تسویه کرده و برای 
باقیمانده قراردادها هم چک داده است.

پایان اولتیماتوم برای مس رفسنجان
مهلتی که فدراسیون برای پرداخت مطالبات 
تیم صنعت مس رفسنجان در نظر گرفته 
بود، به پایان رسید. سازمان لیگ نامه ای 
خطاب به حسین پورمحمدی، مدیرعامل 
برای  با موضوع ضرب الاجل  باشگاه مس 
پرداخت بدهی های این باشگاه به فدراسیون 
و شاکیان اعم از برخی بازیکنان و اعضای 
کادر فصل قبل ارسال کرد. در این نامه آمده 
است، چنانچه باشگاه اقدامی برای پرداخت 
مانند  جرایمی  با  ندهد  انجام  مطالبات 
محرومیت از 2 جلسه میزبانی در دیدارهای 

خانگی و کسر امتیاز روبه رو می شود.

جادوگر به گرگان رسید
امروز  بازی مهرام و شهرداری گرگان  اما 
15:30 در سالن امام خمینی)ره(  ساعت 
شهرستان گرگان برگزار می شود. دیداری 
خاصی  زیبایی  می تواند  فنی  نظر  از  که 
داشته باشد، ولی به لحاظ بازگشت »پری 
پتی« جادوگر برای گرگانی ها ارزشمند است. 
پتی که در قهرمانی های گرگان تأثیر بسزایی 
داشته است با حضور مصطفی هاشمی در 
رأس این تیم از شهرداری جدا شد و اکنون 
در تیم مهرام توپ می زند. بنابراین رودررو 
شدن پتی و چری می تواند جذابیت را برای 
همه علاقه مندان به بسکتبال فراهم کند.

بوکس

اخبار

وفایی در جدول اصلی انتخابی اسنوکر
حسین وفایی برترین و تنها نماینده اسنوکر حرفه ای 
ایران مسیر ساده ای برای صعود به دور اصلی مسابقات 
انتخابی آزاد جهانی در انگلستان دارد. این رویداد 
۵ بهمن در سالن  تا  از امروز  آزاد جهانی  انتخابی 
بارنسلی انگلستان برگزار می شود که وفایی فردا از 
ساعت ۱۸ مقابل لیام پولین بازی می کند که رنکینگ 
۱۰۵ جهانی را دارد. به نظر می رسد که وفایی با رنکینگ 
۱۹ جهانی کار ساده ای برای صعود از مرحله اول داشته 
باشد و به جدول اصلی این رقابت ها برسد. وفایی 
در سال جاری شروع نه چندان خوبی را در مسابقات 
جایزه بزرگ جهان داشته است که این بازی ها نه 
تنها روحیه خود او بلکه نگاه مخاطبین و طرفداران 
دور  به  بازی ها  این  دهد.  تغییر  می تواند  نیز  را  او 
اصلی مسابقات آزاد جهانی انگلستان ختم می شود 
که سطح فوق العاده ای بین رقابت های تور حرفه ای 

اسنوکر جهان دارد.

اعزام 5 تکواندوکار به فجیره امارات
تیم ملی تکواندو با 5 هوگوپوش راهی امارات می شود.
 15 یازدهمین دوره رقابت های بین المللی فجیره از 
بر  که  می شود  برگزار  امارات  میزبانی  به  بهمن ماه 
اساس تصمیم کمیته فنی فدراسیون، تکواندوکاران 
مدعی برای حضور در مسابقات کسب سهمیه قاره ای 
به فجیره اعزام می شوند تا عملکرد آنها مورد بررسی قرار 
گیرد. مهدی حاجی موسایی، ابوالفضل زندی، علیرضا 
حسین پور، آرین سلیمی و میرهاشم حسینی ۵ نماینده 
اعزامی تیم ملی کشورمان به این مسابقات خواهند بود 

تا شانس خود را امتحان کنند.
مجید افلاکی به عنوان سرمربی، رضا ایمان زاده مربی 
و دکتر یاوری تحت عنوان پزشک، تیم ملی را در این 

مسابقات همراهی می کنند.

 کانادا، هلند و فرانسه رقبای ایران
در شانس مجدد پارالمپیک

ابهام در اعزام بسکتبال با ویلچر
تیم ملی بسکتبال با ویلچر بعد از نایب قهرمانی آسیا - 
اقیانوسیه برای کسب سهمیه پارالمپیک، فروردین ماه 
سال آینده باید راهی فرانسه شود. ملی پوشان کشورمان 
در فینال آسیا مغلوب استرالیا شدند و از کسب سهمیه 
مستقیم پارالمپیک بازماندند و با توجه به عنوان نایب 
قهرمانی، باید در مسابقات شانس مجدد شرکت کنند.

به   ۱۴۰۳ سال  وردین  فر مجدد  شانس  رقابت های 
میزبانی کشور فرانسه با حضور ۸ تیم برگزار می شود که 
براساس قرعه کشی انجام شده تیم ملی ایران در گروه 
A با کانادا، هلند و فرانسه هم گروه شده است و در گروه 
B نیز تیم های کلمبیا، آلمان، ایتالیا و مراکش حضور 
دارند. بدین ترتیب در پایان چهار تیم مجوز حضور در 

پارالمپیک پاریس را به دست خواهند آورد.
البته مسابقات شانس مجدد در حالی با حضور تیم 
ایران قرعه کشی شده که درخصوص اعزام ملی پوشان 
دارد.  وجود  ابهاماتی  فرانسه  به  ویلچر  با  بسکتبال 
یکی از سیاست های کمیته ملی پارالمپیک در اعزام 
تیم های مختلف به پارالمپیک 2024 پاریس، قهرمانی 
آنها در آسیا است. با توجه به اینکه ایران نتوانست به 
مقام نخست در قاره آسیا برسد، بعید است که با اعزام 
این تیم به فرانسه و حضور در مسابقات شانس مجدد 
موافقت شود. از طرف دیگر این سفر که بیش از یک 
هفته نیز به طول می انجامد، هزینه زیادی دارد که 
شاید همین دو موضوع، منجر به عدم اعزام تیم ایران 

به فرانسه شود.

برتری مقابل امارات در قهرمانی آسیا

شانس جهانی شدن هندبال 
افزایش پیدا کرد

 بیست و یکمین دوره رقابت های هندبال قهرمانی آسیا 
با برد تیم ملی ادامه یافت و شانس المپیکی شدن 

شاگردان مجید رحیمی زاده افزایش پیدا کرد.
این تیم در مرحله گروهی این مسابقات در گروه B با 
نیوزلند، چین و کره جنوبی همگروه بودند که مقابل 
چین و نیوزلند به برتری رسید و مقابل کره جنوبی 
شکست خورد تا به عنوان تیم دوم  گروه راهی دور 

اصلی شدند.
سپس همگروه تیم های ژاپن، قطر و امارات متحده 
عربی در گروه یک مرحله یک چهارم نهایی شد که 
ابتدا نتیجه را به ژاپن 25-23 واگذار کرد، سپس در 
دیدار با قطر مدافع عنوان قهرمانی 27-23 باخت 
اما در  بازماند.  برتر  به جمع چهارتیم  از صعود  تا 
سومین مسابقه به مصاف امارات رفت و در یک بازی 
کاملاً تهاجمی توانست با اختلاف 3 امتیاز 25-23 
صاحب برتری شود و ضمن کسب اولین بردش در 
برای گرفتن سهمیه جهانی  را  دور دوم شانسش 
افزایش بدهد. ایران در نیمه اول با نتیجه 13 بر 10 
مقابل امارات نتیجه را واگذار کرده بود. با این نتیجه 
تیم ملی هندبال کشورمان با ایستادن در رده سوم 
گروه اول مرحله یک چهارم نهایی باید برای کسب 
رده پنجم به مصاف تیم سوم گروه دوم مرحله یک 
چهارم نهایی )کره جنوبی یا عراق( برود. محمد 
سیاوشی برای دومین بار در این مسابقات به عنوان 

بازیکن برتر زمین معرفی شد.
دیدارهای رده بندی برای جایگاه های پنجم تا شانزدهم 
امروز در منامه بحرین برگزار می شود. البته فدراسیون 
هندبال ایران در جریان مسابقات اعلام کرد که احتمال 
دارد یک سهمیه جهانی به سهمیه های آسیا اضافه شود.
در حالی که قرار بود در پایان این مسابقات ۴ سهمیه 
جهانی به تیم های آسیایی اختصاص یابد، در جریان 
این مسابقات اعلام شده که احتمال دارد که تعداد 
آسیا،  کنفدراسیون  درخواست  با  آسیا  سهمیه های 
بیشتر شود و به پنج سهمیه برسد و ایران در صورت برد 

در بازی امروز می تواند سهمیه جهانی بگیرد.

دوچرخه سواری ایران از نظر تجهیزات خیلی عقب است

علیاری: آرام باشم، مدال می گیرم

تجهیزات 
دوچرخه سواری 

حالا هم جدید 
نیست و آخرین 
دوچرخه های ما 
برای سال 2015 

و2016 است. 
فکر می کنم 

اگر تیم دیگری 
نباشد، ما در 

مقایسه با رقبا، 
آخرین تیم از 
نظر تجهیزات 

هستیم

آیدین علیاری یکی از ســـه رکابزن 
ملی پوش برای قهرمانی پیســـت 

آسیاست. هرچند از بین او، علی 
لبیـــب و بهنام آریـــن دو نفر راهی 

 . ند می شو
رکابـــزن پیســـت ایـــران اگرچـــه 
خودش را آمـــاده می داند و حتی 
قول مدال بـــه فدراســـیون داده 
اما ترجیـــح می دهد فعـــلاً حرفی 

از مـــدال نزند. 
دوچرخه  ســـواری  او  گفتـــه  بـــه 

ایـــران همچنان از نظـــر تجهیزات 
دارد. عقب ماندگـــی 

وضعیت شما، قبل از قهرمانی 
پیست آسیا چطور است؟

ـــال 2024  ـــا در س ـــابقه م ـــن مس اولی
و  آسیاســـت  پیســـت  قهرمانـــی 
تمرکـــز همـــه بچه هـــا و کادر روی 

آن بـــود.

 مـــن هـــم چـــون در تبریـــز زندگـــی 
می کنـــم، شـــهری کـــه بـــه خاطـــر 
ســـرما شـــرایط خوبـــی بـــرای تمریـــن 
ــخصی در کیـــش  ــدارد، اردوی شـ نـ

داشـــتم. 
و  وزنـــه  تمرینـــات  کـــه  اردویـــی 
دوچرخـــه ســـواری انجـــام دادم و بـــا 
ـــده در  ـــه آین ـــی از هفت ـــی خوب آمادگ
ـــوم. ـــر می ش ـــی حاض ـــم مل اردوی تی

تجهیزات، مشکل همیشگی 
دوچرخه سواری است. هنوز هم 

با این معضل دست به گریبان 
هستی؟

ــواری  ــه سـ ــزات دوچرخـ ــاً، تجهیـ دقیقـ
ــن  ــت و آخریـ ــد نیسـ ــم جدیـ ــالا هـ حـ
دوچرخه هـــای مـــا بـــرای ســـال 2015 
و2016 اســـت. فکـــر می کنـــم اگـــر تیـــم 
دیگـــری نباشـــد، مـــا در مقایســـه بـــا 
رقبـــا، آخریـــن تیـــم از نظـــر تجهیـــزات 
هســـتیم. در حالـــی کـــه تجهیـــزات 
بـــه روز، حـــرف اول را می زنـــد و تأثیـــر 
زیـــادی روی نتیجـــه مســـابقات دارد، 
کیلومتـــر   4 مثـــل  مـــوادی  بویـــژه 
ـــه  ـــرا ک ـــت. چ ـــوردی اس ـــه رک ـــرادی ک انف
صـــدم ثانیه هـــا تعییـــن کننـــده اســـت 
مثـــل مســـابقه قهرمانـــی آســـیای دوره 
قبـــل کـــه مـــن بـــا یـــک ثانیـــه تأخیـــر، 
ـــه  ـــا تجهیـــزات ب چهـــارم شـــدم. شـــاید ب
ــالا  ــم. حـ ــری می گرفتـ ــه بهتـ روز نتیجـ
ـــک  ـــا در ی ـــوب اروپ ـــواران خ دوچرخه س
ســـطح هســـتند و در مســـابقه تجهیزات 

رتبـــه آنهـــا را مشـــخص می کنـــد.
پس عقب ماندگی تجهیزاتی در 

دوچرخه سواری بیداد می کند.
نظـــر  از  مـــا  ســـواری  دوچرخـــه   
تجهیـــزات خیلـــی عقـــب اســـت. 
فدراســـیون آخریـــن دوچرخـــه را 
بـــرای علـــی لبیـــب قبـــل از بازی هـــای 
آســـیایی هانگـــژو خریـــد. اگـــر بـــرای ما 
هـــم دوچرخـــه پیســـت جدیـــد بخرند 
بـــا خیـــال راحـــت و آســـوده فقـــط 
تمریـــن می کنیـــم و دیگـــر آن وقـــت 
ـــرای مـــدال تعیین کننـــده  ورزشـــکار ب
ــه  ــه دغدغـ ــالا همـ ــا حـ ــود امـ می شـ
ـــه  ـــزات و دوچرخ ـــا تجهی ـــای م بچه ه

اســـت.
قبلاً محمد گنج خانلو می گفت، 

دوچرخه ها را با قطعات در انبار نو 
نوار می کنند.

 ، پیســـت ن  ا ر ا ســـو خـــه  چر و د
و  ندارنـــد  اختصاصـــی  دوچرخـــه 
انبـــار  از دوچرخه هـــای  بنابرایـــن 
فدراســـیون اســـتفاده می کننـــد. 
 ، شـــد با بهتـــر  کســـی  هر لبتـــه  ا
و  دارد  برمـــی  را  بهتـــر  دوچرخـــه 
اســـتفاده  دوچرخـــه  بهتریـــن  از 
می کنـــد یـــا بهتریـــن قطعـــات را بـــه 

دوچرخـــه اش می زنـــد. در صورتـــی 
ایـــن مســـأله اصـــلاً درســـت  کـــه 
نیســـت. چـــرا کـــه تجهیـــزات بـــه 
وممکـــن  نداریـــم  کافـــی  انـــدازه 
اســـت بچه هـــا زمیـــن بخورنـــد و بـــه 
تجهیـــزات جدید نیازداشـــته باشـــند. 
ـــه  ـــم قطع ـــار از ه ـــه ناچ ـــم ب ـــی ه گاه

می گیریـــم. قـــرض 
پیش آمده در مسابقه که 

تجهیزات از بقیه تیم ها قرض 
بگیری؟

ــه در  ــده کـ ــچ وقـــت پیـــش نیامـ هیـ
مســـابقات بخواهیـــم از تیم هـــای 
دیگـــر دوچرخـــه قـــرض بگیریـــم. 
شـــک نکنیـــد بـــه خاطررقابتـــی کـــه 
داریـــم، مـــا هـــم دوچرخـــه بخواهیـــم، 
ــد  ــاید در حـ ــد. شـ ــا نمی دهنـ ــه مـ بـ
ــد  ــه باشـ ــک قطعـ ــا یـ ــر یـ ــک زنجیـ یـ
امـــا در حـــد دوچرخـــه نـــه. البتـــه 
معمـــولاً مســـئولان و مکانیـــک تیـــم 
می رونـــد  مســـابقه ای  بـــه  وقتـــی 
آنجـــا احتمـــالاً قطعاتـــی می خرنـــد 
ـــزوم اســـتفاده کننـــد.  ـــا در مواقـــع ل ت
چـــرا کـــه بـــه خاطـــر تحریـــم یکســـری 
ـــن  ـــود و بنابرای ـــات وارد نمی ش ازقطع
در مســـابقات از یکســـری تیم هـــا 

خریـــد می کنیـــم.
چه پیش بینی برای قهرمانی 

آسیای پیست داری؟
ــاره حرفـــی نمی زنـــم.  مـــن درایـــن بـ
بـــه هـــر حـــال مـــا هنـــوز نمی دانیـــم 
چنـــد دوچرخـــه ســـوار در قهرمانـــی 
آســـیا شـــرکت می کننـــد و در چـــه 
ســـطحی هســـتند، یـــا شـــاید دیـــد 
ـــا  ـــد. ام ـــری باش ـــز دیگ ـــی چی کادر فن
مـــن اردوی خوبـــی داشـــتم و تمرکـــزم 
هـــم روی تمرینـــات پیســـت بـــود 
و تنهـــا می دانـــم بـــرای مســـابقات 
آمـــاده  ام. از طـــرف دیگـــر فدراســـیون 
بـــه احتمـــال زیـــاد تنهـــا دو نفـــر از ســـه 
ــی  ــه قهرمانـ ــین را بـ ــزن اردونشـ رکابـ
ـــاده  ـــن در م ـــد. م ـــزام می کن ـــیا اع آس
4 کیلومتـــر پـــا می زنـــم و اســـکرچ. 
ــج  ــد گنـ ــه محمـ ــاده ای کـ ــان مـ همـ
ـــت.  ـــلا گرف ـــدال ط ـــال م ـــو پارس خانل
ـــال  ـــم احتم ـــال ه ـــم امس ـــر می کن فک
ـــه  ـــرط اینک ـــه ش ـــد ب ـــاد باش ـــم زی مدال

آرامـــش داشـــته باشـــم.

گزارش

مهری رنجبر
خبرنگار

کیارش طاهری: 

برای برد بازی می کنیم
 کیارش طاهـــری ملی پوش هندبـــال بعد از 
برد مقابـــل امـــارات در مســـابقات قهرمانی 
آســـیا گفـــت: »امـــروز یـــک بـــازی ســـخت 
مقابـــل تیم خـــوب امـــارات داشـــتیم. اول 
بـــازی کار از دســـت مان خـــارج شـــد و کمی 
عقـــب افتادیـــم، همین موضـــوع هم باعث 
باخت مـــان در نیمـــه    اول شـــد امـــا در نیمه 
دوم همـــه عزم مـــان را جـــزم کردیـــم و بـــا 
همت کادرفنی توانســـتیم به بـــازی برگردیم 

ببریم. و 
حتـــی اگـــر پـــای ســـهمیه در میان نباشـــد 
بـــرد می رویـــم؛  بـــرای  بازی هـــا  در همـــه 
امـــروز هـــم یـــک بـــازی ســـخت خواهیـــم 
 داشـــت امـــا امیـــدوارم کـــه این بـــازی را هم 

ببریم.

شهروز همایونفر منش:

فولاد یک سرو گردن بالاتر است
کننـــده  دریافـــت  شـــهروزهمایونفرمنش 
فولادســـیرجان، تیمش را بالاتـــر از بقیه رقبا 
دانســـت و گفـــت: »تیم مـــا از تیم های دیگر 
ســـرتر اســـت چون خوب تمریـــن می کنیم 
و بازیکنـــان، کادرفنـــی و سیســـتم مدیریتی 
خوبی داریم. باشـــگاه کم و کســـری برایمان 
نگذاشـــته. علاوه براین چند تیـــم هم برای 
حضـــور در جمـــع چهـــار تیـــم می جنگند و 
برخـــی از تیم هـــا بـــرای حضـــور در پلـــی آف 
و  زد  به خاطـــر همیـــن  تـــلاش می کننـــد، 
خـــورد بیـــن تیم هـــا زیـــاد می شـــود. ضعف 
تیـــم مـــا این اســـت کـــه تیم ها را دســـت کم 
می گیریـــم. نـــه اینکـــه بی احترامـــی کنیـــم 
بلکـــه تصور می کنیم بـــازی را از قبل برده ایم 

یا کار برایمان ســـخت نیســـت.«

محمود افشار دوست:

باید سرمربی زودتر انتخاب می شد
محمود افشــار دوســت، ســخنگوی کمیته فنی 
ــدن  ــی ش ــه طولان ــالا ب ــال، ح ــیون والیب فدراس
پروســه انتخــاب ســرمربی تیــم ملــی انتقــاد 
دارد. او گفــت: »انتخــاب ســرمربی تــا الان هــم 
زمــان زیــادی بــرده اســت. فکــر می کنم می شــد 
زودتــر بــا جمع بنــدی تکلیــف ســرمربی روشــن 
ــه  ــد ب ــای جدی ــامی گزینه ه ــوز اس ــد. هن می ش
ــت،  ــیده اس ــی نرس ــه فن ــای کمیت ــلاع اعض اط
امــا شــنیده ام بــا چنــد گزینــه خارجــی در حــال 
مذاکره انــد، منتظر تشــکیل جلســه هســتیم تا 
آقــای مــرادی نتیجــه مذاکراتــش را مطــرح کند 
ــاب  ــا انتخ ــود. ب ــری ش ــت تصمیم گی و در نهای
ســرمربی درچنــد روز آینــده، بــد نیســت تــا 
برنامــه اردوی برزیــل و بازی هــای دوســتانه 

هــم قطعــی شــود.«

گزارش روز

پریسا غفاری
خبرنگار

برنامه

برنامه بازی های هفته:
امروز

............. فولاد هرمزگان ذوب آهن 
 لیموندیس .............  نفت آبادان
........  مس رفسنجان آورتای ساری

...............  مهرام شهرداری گرگان
فردا

..  رعد پدافند هوایی طبیعت تهران 
مس کرمان ...........  کاله مازندران

فائزه زمانی
خبرنگار


